
Beantwoording technische vraag Integraal Veiligheidsplan 2024-2027 VVD nav 
voorronde 5 maart 2024: 
 
VVD heeft een vraag gesteld over het proces van evalueren van het veiligheidsbeleid: 

Antwoord: Zoals ook aangegeven in de beantwoording van de technische vraag uit de 
agendacommissie met betrekking tot het Integraal Veiligheidsplan 2024-2027, werken we in 
een proces van constante evaluatie. Maandelijks ontvangt de gemeente cijfers van het 
basisteam van de politie, waar Overbetuwe onder valt. Wanneer uit die cijfers blijkt, dat de 
aanpak van een bepaald veiligheidsthema extra inspanningen vereist van de gemeente en/of 
haar partners, wordt dat direct opgepakt. Maar het kan ook zijn dat de cijfers aantonen dat 
een thema minder inzet van bijvoorbeeld de gemeente of politie vraagt. Denk bijvoorbeeld 
aan woninginbraken. Naast de cijfers worden zaken o.b.v. de praktijkervaringen van het 
basisteam meegenomen.  

In het kader van het opstellen van het IVP 2024-2027 is er daarnaast een veiligheidsanalyse 
gemaakt op basis van o.a. politiecijfers en gesprekken met samenwerkingspartners. Deze 
gegevens geven beeld van de veiligheid en veiligheidsbeleving in Overbetuwe en mede op 
grond van deze input zijn de prioriteiten voorgesteld. 

 


